
Referat bestyrelsesmødet i Frivilligværket  

Tid: Torsdag den 6. juni 2024 kl. 16.00 – 18.00 

Sted: Frivilligværket, Kirketorvet 2A, baghuset, 8900 Randers C 

Deltagere: Eske, Leif, Per, Emmanuel og Mette 

Afbud: Else, Arne, Anders og Anette 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag 1) 

Godkendt 

 

 

3. Konstituering af bestyrelsen og opfølgning på generalforsamlingen 

Bestyrelsen konstituerer sig med Eske som formand, Leif som næstformand og Else som kasserer.  

 

Bestyrelsen evaluerede kort generalforsamlingen. Der var enighed om, at det alt i alt var en 

velgennemført generalforsamling. Det var et godt lokale, der var pænt fremmøde samt god dirigent 

og det fungerede godt med et eksternt oplæg 

 

 

4. Forretningsorden (Bilag 2) 

Bestyrelsen ændrede forretningsordenen, så den afspejler, at bestyrelsen ønsker størst muligt 

demokratisk åbenhed. Den opdaterede forretningsorden sendes rundt til eventuel kommentering.  

 

Der var bl.a. enighed om, at referater fra bestyrelsesmøderne fremadrettet godkendes på mail, og de 

godkendte referater lægges på hjemmesiden.  

 

Der er nedsat et forretningsudvalg med formand, næstformand og kasserer.  

 

 

5. Status på Frivilligværkets økonomi  

Det går godt med Frivilligværkets økonomi, og budgettet for 2024 bliver overholdt.  

 

 

6. Status for Frivilligværkets udviklingsplan samt proces for ny udviklingsplan (Bilag 3) 

Hvert andet år skal Frivilligværket indsende en udviklingsplan til Socialstyrelsen. Den nuværende 

udviklingsplan gælder for 2023-2024. Vi har indsendt en status for arbejdet med udviklingsplanen i 

2023 til Socialstyrelsen.  

 

Bestyrelsen aftalte, at der først afholdes et temamøde for bestyrelsen om den nye udviklingsplan, og 

derefter bliver medlemsforeningerne involveret.  

 

 

7. Frivilligværkets årshjul for 2024 (Bilag 4) 

Bestyrelsen følger op på årshjulet for 2024. 

 

▪ Skal Frivilligværket deltage i Kulturelt Samvirkes Kulturfestival lørdag d. 14. september 2024 

(Bilag 5) 



Kulturfestivallen er samtidig med Folkemødet. Eske og Leif undersøger, om der er 

medlemsforeninger, der vil repræsentere Frivilligværket til Kulturfestivallen.  

 

▪ Hvordan markerer vi Frivillig Fredag d. 27. september 2024.  

Leif og Mette undersøger mulighederne for at fejre Frivillig Fredag i samarbejde med 

biblioteket. Der er forslag om et arrangement i store sal, hvor foreningerne kan have stande 

og der kan være et eksternt oplæg samt en paneldebat.  

 

 

8. Status på lokaler 

Selvom lokalerne er renset grundigt efter branden, lugter der fortsat af røg, og i perioder er der larm 

fra renoveringen af de garager og lejligheder, der brændte.  

 

Bestyrelsen fulgte op på drøftelsen fra sidste bestyrelsesmøde ift. om de nuværende lokaler er 

hensigtsmæssige for Frivilligværket. Der var enighed om at undersøge mulighederne for at finde 

lokaler der er mere tilgængelige, har større synlighed og hvor der evt. er oplagte samarbejds-

partnere. 

 

 

9. Valg af repræsentant til Frivilligrådets landspanel 
Leif blev valgt som Frivilligværkets repræsentant til Frivilligrådets landspanel.  
 
 

10. Siden sidst 

 

a. Status på Socialkompas og følgeskabsordning 

 Vi har et godt samarbejde med Randers Kommune om Socialkompas Randers. Det er en 

digital oversigt over aktiviteter, fællesskaber og rådgivningstilbud i Randers. Det er vigtigt vi 

får så mange foreninger som muligt med på Socialkompas. Planen er, at Socialkompas 

bliver lanceret i august, så både borgere og kommunale medarbejdere begynder at bruge 

Socialkompasset.  

 

b. Muligt samarbejde med biblioteket 

Leif og Mette mødes med Inger Kaad, koordinator fra biblioteket. Der er flere snitflader og 

oplagte samarbejdsmuligheder.  

 

c. Praktikanter eller evt. deltidsansat 

Praktikanten til efteråret er sprunget fra. Vi har stadig et praktikopslag, og undersøger 

mulighederne for en praktikant gennem jobcentret. Forretningsudvalget drøfter desuden 

mulighederne for at ansætte en flexjobber eller studentermedhjælper. 

 

 

11. Eventuelt 

Ingen punkter til eventuelt 

 

Næste møde:  

Der er ønske om at holde et længere temamøde for bestyrelsen i august måned.  Eske sender en 

Doodle ud 

 


